
GJEVING	VEL	-	Styremøte	-	INNKALLING	
	
Innkalte:	
Styrets	medlemmer	+	vara.	
Dato	24.oktober	
Kl.	19:00	–	21:00	
Sted:	Badehuset	
	
NB!	Forfall	meldes!	
	
Agenda:	
Gjennomgang	av	referat	for	styremøte	19.september	(vedlagt)	
	
Gjeving	Vel:	
Økonomi,	konto	disponeringer.	v/	Jarmo	
Nye	medlemmer	
Forsikring	
	
Grendehuset:	
Fremdrift	angående	maling,	muring,	etc.	v/	Åse	
	
Badehuset:	
Markedsføring	på	Vellets	hjemmeside?	
	
Einersvika:	
Ingen	saker	innmeldt.	
	
Bryggekomite:	
Ingen	saker	innmeldt.	
	
Bryggeutbyggingskomiteen:	
Informasjon	fra	møte	19.oktober	v/	Morten	
	
Langhei	hytta:	
Ingen	saker	innmeldt	
	
Diverse:	
Trafikksikkerhet,	status	v/Nina	
Lampe	som	ikke	lyser	på	Saltrøveien	-	Ansvar?	
Plakater	om	hvor	en	finner	informasjon	Gjeving	Vel	
Invitasjon	til	rådgivende	utvalg	for	Raet	nasjonalpark	og	Søm	landskapsområde	
Medlemsmøtet	16.november:	
	 Møteform	
	 Tema	innhold	
	 Foredragsholder		
	 Markedsføring	(hjemmeside/FB/oppslagstavler	)	
	 Bevertning	
	 AV-Utstyr	
	
Mvh	
Arne	Martin	Gjøseid	
Gjøseidveien	151	
4912	Gjeving	
Mob.tlf.	95	70	78	79	



GJEVING	VEL	-	Styremøte	-	REFERAT	
	
Referat	fra	styremøte	i	Gjeving	Vel,	24.	Okt.	2017,	kl.19.00	-20:30	
Møtet	fant	sted	på	Badehuset	i	Einersvika.	
Tilstede:	Arne	Martin	Gjøseid,	Marit	Marcussen,	Morten	Lindvik,	Frode	Hansen,	Nina	Sperre	
Nilsen,	Alf	Anders	Frydendal,	Jarmo	Røvik,	Hans	Petter	Gangdal	
Meldt	forfall:	Åse	Karin	Røsås	
Innkalling	godkjent.	
	
Gjennomgått	referat	fra	sist	møte:	
Informasjon	om	badehuset	er	blitt	flyttet	og	frisert	på	hjemmesiden	vår	(takk	Erlend),	
grunnet	ønske	om	mer	utleie.	
Det	er	laget	plakater	(takk	Ida)	om	hvor	en	kan	finne	informasjon	om	Gjeving	Vel.	Dette	
settes	opp	på	oppslagstavler	og	butikken.	
	
	
Økonomi		
Ved	Jarmo,	119.000,-	kr	overført	fra	Grendehuset	til	vellets	konto.	Må	sjekkes	med	kasserer	
Knut	Ramsvik.	Skal	være	på	egen	underkonto/regnskap.	
	
Grendehuset:		
Frode	tar	kontakt	med	Kjetil	Lomm	for	å	ha	et	møte	i	grendehus	komiteen.		
	
Langhei	og	badehuset:	
Ingen	saker	innmeldt	
	
Trafikk	sikkerhet:	
Nina	informerte,	har	kontaktet	veivesenet	og	Kommunen.	Veivesenet	opplyste	at	en	venter	
på	stein	for	å	utbedre	snuområde	på	Bergendals	høgda.	Denne	sak	er	ikke	helt	avklart	enda.	
Morten	skulle	høre	med	beboerne	ved	Rotaveien	om	det	var	stemning	for	en	mulig	
nedgradering	av	farten	på	veien.	
	
Einersvika:	
Marit	sjekket	vedrørende	nye	benker	«Fengselsbenkene».	Det	bestilles	to	stk.	til	våren.	
Frode	skal	sjekke	nett	ved	siden	av	volleyballbanen.	
14.000,-	kr	fortsatt	på	konto	etter	sand	på	fyllingen.	Frode	og	Jarmo	sjekker	om	alle	
regningene	er	betalt.	
	
Bryggeutbyggingskomiteen:	
Morten	informerte;		
Lyngør	meldt	at	de	trenger	en	20-25	plasser.	
Avholdt	møte	sist	uke	i	komiteen,	priser	er	innhentet.	
Kommunen	stiller	krav	om	lys	ytterst	på	brygga,	og	at	det	foreligger	en	plan	på	hvordan	den	
gamle	brygga	skal	destrueres	evt.	selges.		
Saken	vil	være	eget	punkt;	ny	brygge	og	flytting	av	gamle.	Dette	som	et	ekstra	ordinært	
årsmøte	etter	medlemsmøtet.	
	
	
	
	



Medlemsmøte	16.nov.	Kl.	19:00		
Alle	i	styret:	Oppmøte	kl.17:30	for	klargjøring.	
Morten	og	Arne	Martin	lager	agenda	
Innkalling/kunngjøring	minst	14	dager	før	møtet.	(Hjemmesiden,	FB,	oppslag)	
Marit	ordner	kaffe,	fløte	og	kringler	fra	Joker.	For	80	pers.	
Det	må	sjekkes	ut	kaffetrakter	i	forkant,	ansv.	Frode	
Jarmo	ordner	gave	til	foredragsholder.	
	
Diverse:	
Aust	Agder	Fylkeskommune:	
Invitasjon	til	rådgivende	utvalg	for	Raet	nasjonalpark	og	Søm	landskapsvernområde.	
Morten	Lindvik	er	valgt	enstemmig	av	styret	til	å	være	representant	for	Gjeving	Vel.		
	
	
Hans	Petter	Gangdal	
referent	
	


